
OBEC PROSIEK
Obecný úrad Prosiek 57, 032 23 Liptovská Sielnica

Zápisnica č. 8/2022

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v obci Prosiek, konaného dňa 20.10.2022 v zasadačke OcÚ
Prosiek od 16:30 do 19:00 hod.

Prítomní poslanci: Elena Majdiaková, Ing. Lenka Hentzelová, Ing. Martin Vozár
Hlavný kontrolór obce:
Hostia:
Zapisovateľka: Adriana Bošancová

Program:
1. Otvorenie zasadnutia – určenie zapisovateľa a overovateľov
2. Kontrola uznesení
3. Schválenie dodatku č. 1 k nájomnej zmluve č. 15/2022
4. Prehodnotenie uplynulého volebného obdobia
5. Informácie starostu
6. Záver

1. Otvorenie zasadnutia – určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice
Starosta privítal prítomných poslancov. Účasť ospravedlnili Mgr.Andrea Šubová a Ing. Peter Žák. 
Starosta určil zapisovateľku - Adrianu Bošancovú a overovateľov – Elenu Majdiakovú a Ing. Martina 
Vozára.
Starosta prečítal program, ktorý poslanci schválili bez pripomienok.

Hlasovalo: za - 3 Elena Majdiaková, Ing. Martin Vozár, Ing. Lenka Hentzelová, 
proti - 0
zdržal sa - 0

2. Kontrola uznesení
Starosta informoval poslancov, že uznesenia sú splnené. Deň seniorov sa pripravuje – s podujatím 
boli občania oboznámení prostredníctvom letáčikov,ktoré boli doručené do domácností, tiež na 
vývesnej tabuli obce a informácia o podujatí bola vyhlásená aj v miestnom rozhlase.

Hlasovalo: za - 3 Elena Majdiaková, Ing. Martin Vozár, Ing. Lenka Hentzelová, 
proti - 0
zdržal sa - 0

3. Schválenie dodatku č. 1 k nájomnej zmluve č. 15/2022
Poslanci dodatok schválili v sume 6 441,- Eur – odpustenie nájmu za pripojenie plynu.

Hlasovalo: za - Elena Majdiaková, Ing. Martin Vozár, Ing. Lenka Hentzelová, 
proti - 0
zdržal sa - 0
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4. Prehodnotenie uplynulého volebného obdobia
Starosta skonštatoval, že za súčasné volebné obdobie sa toho urobilo dosť. Napr. pasportizácia 
hrobov, čo predstavuje príjmy do obce.

Ing. Vozár by bol rád, ak by sa v budúcnosti dotiahli pozemky pod parkoviskom, tiež sa vyriešila 
kanalizácia, WC a žumpa na parkovisku. Vynovili sa lavičky pod dolinou, keďže parkovisko obec 
reprezentuje. Starosta ho oboznámil, že by to chcel robiť cez fondy, na čo Ing. Vozár povedal, že za 
celé volebné sa urobili len 4 projekty. 

Starosta je za to, aby sa v budúcnosti uzatvárali nájomné zmluvy na rok aj na nájom bufetu, ako je to 
aj pri nájme bytu v MŠ.

Ing. Vozár by chcel, aby sa nasledujúce volebné obdobie opravili aj diery v cestách, namaľovala sa 
sála KD – na ktoré už v r. 2022 boli zaslané aj cenové ponuky, urobilo sa kúrenie – v procese riešenia, 
projekty na cyklochodníky, predpríprava kanalizácie, vody a osvetlenia v Zádiely, obnovil sa obchod.

Starosta navrhuje, aby sa do rozpočtu dalo aj projektovanie.

Hlasovalo: za - 3 Elena Majdiaková, Ing. Martin Vozár, Ing. Lenka Hentzelová, 
proti - 0
zdržal sa - 0

5. Informácie starostu
Poslanci so starostom a p. Orieškovou si dohodli podrobnosti ohľadom podujatia – Deň seniorov.

Hlasovalo: za - 3 Elena Majdiaková, Ing. Martin Vozár, Ing. Lenka Hentzelová, 
proti - 0
zdržal sa - 0

6. záver
Na záver starosta poslancom poďakoval za doterajšiu spoluprácu

Zapísala: Starosta obce:
Adriana Bošancová ........................................ Mgr. Peter Hamráček ...............................................

Overovatelia:

Elena Majdiaková …………………………………… Ing. Martin Vozár     ……………………………………………….


